



August 24, 2020

Mr. Yves Giroux
Parliamentary Budget Officer
Office of the Parliamentary Officer
99 Bank Street, 9th Floor
Ottawa, ON
K1A 0A9

Dear Mr. Giroux:

Re: Information Request IR0527

We have received your request IR0527 for information about the COVID-19 Communications and Marketing Strategy. We have determined that the Department of Finance is unable to provide the information requested, as this measure is administered by the Privy Council Office.

This information request should be re-directed to the Privy Council Office for a response.

Yours sincerely,

Nick Leswick

c.c. Antoine Brunelle-Côté, Assistant Secretary to the Cabinet, Privy Council Office



August 24, 2020

Monsieur Yves Giroux
Directeur parlementaire du budget
Bureau du directeur parlementaire du budget
99 rue Bank, 9^e étage
Ottawa (Ontario)
K1A 0A9

Monsieur

Objet: Demande d'information IR0527

Nous avons reçu votre demande d'information IR0527 au sujet de la Stratégie de communication et de marketing sur la COVID-19. Nous avons déterminé que le Ministère des Finances Canada n'est pas en mesure de fournir l'information demandée, étant donné que cette mesure est administrée par le Bureau du Conseil privé.

Cette demande d'information doit être redirigée vers le Bureau du Conseil privé pour une réponse.

Veillez agréer, Monsieur Giroux, mes salutations distinguées.

Nick Leswick

c.c. Antoine Brunelle-Côté, secrétaire adjointe du Cabinet, Bureau du Conseil privé